



Bluebird Café Berlin Records
 Maik Wolter
 Zabel-Krüger-Damm 23
 13469 Berlin
 Finanzamt: Reinickendorf
 Steuernummer: 17/598/63081
 Ust-ID: DE 135 555 199
 Tel.: 030 - 420 102 73
 Fax: 030 - 420 102 74
 Funk: 0172 - 310 65 48



www.bcb-records.de

Bluebird Café Berlin Records LC 11845
 präsentiert

CERA IMPALA & THE NEW PROHIBITION
Higher Place - VÖ 30.09.2011
 Catalog No CD 11-0049 / EAN 4260020650548

CERA IMPALA & THE NEW PROHIBITION release second CD.

Cera Impala is a delicate and magnetic songwriter. Her voice, "graceful, eerie and tragically beautiful," bewitches audiences, while her songs carry them across diverse emotional landscapes: joy, sorrow, humor, misery, wonder, love, & loss. She performs both as a compelling solo artist and with her dynamic band, The New Prohibition. An accomplished multi-instrumentalist on banjo, guitar, & ukelele, Cera collaborates with a wide range of musicians, from the electro-coustic duo KILL BAMBI to old-time mountain music with the KillBilly Boys. She has toured extensively in the USA and Europe, and was formerly guitarist, singer, and contributing songwriter to the Blackberry Bushes Stringband(Seattle) before taking up residence in Berlin in 2007. Cera and the band just wrapped up production of her latest CD "Higher Place", and have plans to tour the UK in the spring of 2012.

Die zweite CD von CERA IMPALA & The New Prohibition

Cera Impala ist eine außergewöhnliche Songschreiberin. Ihre Stimme: „anmutig, unheimlich und tragisch schön“ verzaubert das Publikum, während die Lieder es (das Publikum) durch unterschiedliche emotionale Landschaften führt: Freude, Leid, Humor, Kummer, Wunder, Liebe und Verlust.

Sie tritt sowohl als fesselnde Solo-Künstlerin als auch mit ihrer Band *The New Prohibition* auf.

Eine vollendete Multi-Instrumentalistin auf dem Banjo, der Gitarre und der Ukulele, arbeitet Cera mit einer Vielzahl von Musikern zusammen - vom Elektro-Akustik Duo *Kill Bambi* bis hin zur Old-Time Mountain-Music mit den *KillBilly Boys*. Sie hat umfangreiche Tourneen durch die USA und Europa absolviert und war Gitarristin, Sängerin und Songschreiberin in der *Blackberry Bushes Stringband* (Seattle), bevor sie nach Berlin zog (2007). Die Aufnahmen für dieses Album „Higer Place“ wurden Anfang dieses Jahres fertig gestellt. Für 2012 sind mehrere Torneen durch England geplant.

1	Mother's Side	3:59:00	Cera Impala
2	Row My Boat	2:56:00	Cera Impala
3	Dancing in the Moonlight	3:32:00	Cera Impala
4	Gladioli	3:02:00	Cera Impala
5	In the Pines	4:29:00	trad.
6	Higher Place	2:53:00	Cera Impala
7	Foggy Window Backup	2:48:00	Dirk Ronneburg
8	Cluck Old Hen	3:37:00	trad.
9	Whisky	5:20:00	Cera Impala
10	Orange Blossom Special	5:53:00	Ervin T. Rouse
11	Sweet Sue	5:01:00	Cera Impala